
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 28.6.2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 28.6.2022 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Katarína Gajdošová, p. Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Stanovenie počtu poslancov OZ a úväzku starostu obce na budúce volebné obdobie 2022-

2026 
5. Schválenie Dodatku č. 5 k VZN č. 1/2008 
6. Petícia občanov ulice „Dolný konec“ 
7. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva, privítala všetkých zúčastnených 
a povedala, že by mohli začať procedurálnymi uzneseniami. 

K bodu č. 2 

Starostka obce určila za zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú a navrhla za overovateľov zápisnice 
z rokovania p. Mgr. Danielu Kontinovú a p. Dagmar Ďurišovú.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce skonštatovala, že sú prítomní všetci poslanci a že je zo zasadnutia vyhotovovaný 
zvukový záznam.  

K bodu č. 3 

Ďalej sa starostka obce opýtala, či by mohli pokračovať podľa bodov pozvánky, ktorá im bola 
predložená alebo majú nejaký návrh.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že ešte máme v platnosti uznesenie, ktoré bolo z minulého funkčného 
obdobia schválené poslancami, ale vyžadujú to aj teraz a preto by si mali schváliť počet poslancov 
v budúcom volebnom období OZ a úväzok budúceho starostu alebo starostky. Opýtala sa, či majú 
k tomu nejaký návrh a že ona navrhuje, aby to bolo tak, ako to je doposiaľ.  
Starostka obce dala hlasovať za schválenie rozsahu výkonu funkcie starostu na celé funkčné obdobie 
2022 – 2026 na plný úväzok. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ďalej dala hlasovať za schválenie 7 mandátov poslancov obecného zastupiteľstva obce Vaďovce na 
celé volebné obdobie 2022 – 2026. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 5 
Starostka obce pokračovala bodom 5, ktorý sa týkal schválenia dodatku č. 5 k VZN č. 1/2008 o výške 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka 
na čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni obce Vaďovce. 
Skonštatovala, že ide o navýšenie cien za stravu v školskej jedálny z dôvodu zvyšovania cien 
potravín. Povedala, že ide o prechod do 3. finančného pásma s účinnosťou od 1.9.2022. 
P. Mgr. Daniela Kontinová doplnila, že ide o rozdiel 9 centov, kde v materskej škole je rozdiel na 
desiatej 2 centy, obed sa mení o 5 centov a olovrant o 2 centy, čiže celkové navýšenie je 
o spomínaných 9 centov. V základnej škole sa obed mení zo sumy 1,15€ na sumu 1,21€, čo je rozdiel 
6 centov. Zmena je taktiež pri stravovaní cudzích stravníkov, kde bola navýšená suma z 3€ na 4€, kde 
sa zvýšila suma za réžiu.  
Starostka obce Vaďovce dala za schválenie dodatku č.5 hlasovať.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 6  
Starostka obce oboznámila poslancov s petíciou od občanov bývajúcich v časti „Dolný konec“ proti 
nedodržiavaniu maximálnej povolenej rýchlosti motorových vozidiel na uvedenej miestnej komunikácii. 
Občania žiadali zabezpečiť inštalovanie spomaľovačov rýchlosti. Ako dôvod uviedli nedodržiavanie 
rýchlosti značkou osadenou na začiatku ulice.  
Starostka obce povedala, že situáciu prerokovala s p. Ing. Bilikovou, ktorá nám už robila dopravné 
projekty a povedala, že ak by tam mali byť spomaľovače, musia byť pod lampou a to by si v tom 
prípade museli obyvatelia tej ulice dohodnúť, pred ktorým domom to bude, nakoľko to bude robiť hluk. 
Povedala, že by sa musel dať vypracovať projekt, čo bude stáť cca 250€, musí sa to schváliť na 
dopranom inšpektoráte a museli by sa spomaľovače osadiť železné, aby odolali ťažkým strojom. 
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Taktiež povedala, že jej p. inžinierka povedala aj to, že to poľnohospodári so svojimi strojmi nebudú 
veľmi ani cítiť, nakoľko sú odpružené a majú veľké kolesá. 
P. Jaroslav Bača povedal, že dôvodom žiadosti je nedodržiavanie rýchlosti stanovenej zvislou 
dopravnou značkou. Opýtal sa, či by to ako prvá nemala riešiť polícia.  
Starostka obce povedala, že je to miestna komunikácia. 
P. Miroslav Stančík sa opýtal, či má ísť traktor hore brehom rýchlosťou 50km/h. 
P. Jaroslav Bača odpovedal, že by mal ísť tak ako má ísť.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že im ide skôr o to, že akou rýchlosťou sa spúšťajú, keď idú dolu 
kopcom.  
Starostka obce povedala, že hovorila s p. Dugom, ktorý jej povedal, že ak budú tadiaľ lietať, tak nedá 
zamestnancom prémie ani jedno euro. Povedala, že aj p. Gúčikovi hovorila, ale každý sa len 
vyhovára.  
P. Miroslav Stančík upozornil na prach, že ak pôjdu stroje zvrchu a bude tam spomaľovač, tak 
„zaflekuje“, pokazí nám cestu a prachu bude raz toľko, čo doteraz.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ak na to s tými strojmi naletia, šofér to cítiť nebude, ale bude to ešte 
väčší otras. 
P. Dagmar Ďurišová povedala, že by bola tiež za to, aby sa dala hore na cestu značka zníženej 
rýchlosti a nie osadenie spomaľovačov.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či je zospodu cesty osadená značka „30“ . 
P. Dagmar Ďurišová odpovedala, že áno a je ju treba ešte osadiť zvrchu.  
Poslanci ďalej o tento téme debatovali. 
Starostka obce povedala, že taktiež rokovala so železnicami ohľadom zlého stavu mosta a dostala sa 
jej odpoveď, že ak bude most neschopný prevádzky, tak prídu železnice a tí ho „vyhodia do luftu“ 
a bude.  
Starostka obce po diskusii povedala, že odpovie petičnému výboru, že odporúčajú osadiť značku 
spomalenia rýchlosti v hornej časti ulice a nech si to už sledujú, či to dodržiavajú a v prípade potreby 
sa tým budú ďalej zaoberať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ak ide o obecnú cestu, on by tam odporučil osadiť závory pred mostom 
a nech si chodia, kade chcú.  
Na konci diskusie dala starostka obce hlasovať za osadenie spomaľovacej značky.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7  
Starostka obce v bode rôzne informovala poslancov o tom, že sa už viackrát pokúšala kontaktovať p. 
Kopinca ohľadom ďalšej cenovej ponuky, ale nedal jej žiadnu inú ponuku. Starostka navrhla, aby si 
poslanci uzniesli, že schvaľujú rekonštrukciu briežku podľa stanovenej cenovej ponuky od p. Kopinca.  
P. Miroslav Stančík povedal, že tam p. Kopinec bude chcieť dodať klauzulu, že sa cena bude líšiť 
vzhľadom na aktuálnu cenu železa.  
Starostka obce povedala, že je to v poriadku a že jej povedal, že by mohol v auguste začať 
s rekonštrukciou. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či sa nedá zohnať ešte jedna cenová ponuka, aby to bolo všetko podľa 
správnosti.  
P. starostka povedala, že sa jej to nedarí, ale verí, že sa jej dovtedy podarí ešte jedna zohnať.   
P. Ing. Peter Dinga povedal, že alternatívne cenové ponuky bude aj tak p. starostka potrebovať, aby to 
mala papierovo pohromade, ale p. Kopinec tú rekonštrukciu môže robiť, ako sa dohodli aj na FK a aj 
v rozpočte to je zahrnuté.  
Poslanci o rekonštrukcii ďalej diskutovali a potom dala starostka obce hlasovať za schválenie 
rekonštrukcie briežku firmou p. Kopinca. 
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal na zálohové faktúry na elektrinu, či chodia po starom. 
Starostka obce povedala, že máme do konca roka 2022 ceny elektriny zazmluvnené a začala už robiť 
verejné obstarávanie do ktorého išlo 66 obcí, ale nikto sa neprihlásil, takže sa pôjde na priame 
rokovania a uvidíme.  
Povedala, že plyn máme zazmluvnený do budúceho roku cca do mája 2023. 
P. Mgr. Daniela Kontinová a opýtala na nočné svietenie lámp.  
Starostka obce odpovedala, že ak chcú, tak môžu prestať svietiť v noci kľudne od zajtra, ale zatiaľ nás 
ceny elektriny netrápia. Povedala, že je taktiež možnosť svietenia každej druhej lampy.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na tlmenie svetiel.  
Starostka obce odpovedala, že sa svetlá stlmujú cca od 24 hod. do 4 hod., ale my to na svietivosti 
neuvidíme.  
Starostka obce informovala, že bola na stretnutí s TVK a povedali jej, že zdraženie vody nie je 
v pláne.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že ľudia za zberný dvor vyvážajú neskutočný odpad, že je tam celá 
sedačka, dve fotelky, televízor a podobne.  
Starostka obce povedala, že to pôjdu pozrieť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si pozvánku našiel v schránke až v sobotu poobede v schránke a ako p. 
starostka vie, že pre neho je to dosť značný problém, čo sa týka práce, a vždy, keď boli takéto 
mimoriadne stretnutia, tak ich informovala ešte aj telefonicky. Povedal, že sa to to vraj vo štvrtok aj 
vyhlasovalo, ale on to určite v schránke ani v štvrtok a ani v piatok nemal.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že to tam vo štvrtok poobede mal.  
P. Jaroslav Bača odpovedal, že to neexistuje a neverí tomu.  
P. Ing. Nina Masárová sa opýtala ostatných poslancov, kedy si pozvánky našli v schránke.  
Poslanci odpovedali, že si ich našli v schránke vo štvrtok.  
P. Jaroslav Bača požiadal p. starostku, aby mu nabudúce dala vedieť aj telefonicky, aby si to vedel 
dopredu zariadiť.  
Starostka odpovedala, že ho nabudúce upozorní aj telefonicky.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či by bolo možné osadenie chodníka od parkoviska ku vchodu školy.  
Starostka obce sa opýtala, či myslí to miesto, kde boli doteraz na zemi kocky. 
P. Ing. Peter Dinga odpovedal, že áno.  
P. Miroslav Stančík povedal, že sa tam môžu dať aj také kocky dve vedľa seba. 
Starostka obce povedala, že sa to pokúsi do začiatku školského roka zariadiť.  
 
 
Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Dagmar Ďurišová 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


